



24th July, 2006

Latest News

Index

- **Thousands of person Trafficked in the Greater Mekong Sub-region Was Rescued**
- **Fighting against cross-border Crimes Reached Great Achievement between Chinese and Vietnam Police Collaborative Action**
- **Uncle Trafficked Nephew through Five Intermediaries with 5000 Profit**
- **Trafficked away from Mom for 9 Years, the Kid Kept Crying faced his Strangeness Mom**
- **Police Crack Trafficking of Polish Worker**

《反拐新闻文摘》目录

- 大湄公河次区域解救了成千上万被拐卖人口
- 中越警方协作打击跨国犯罪成效显著
- 表舅卖亲外甥还赌债 经 5 名中间人获利 5000 元
- 被拐卖 9 年回到母亲怀中 妈妈太陌生孩子哭不停
- 警察粉碎对波兰工人的拐卖

Article in Brief

Thousands of person Trafficked in the Greater Mekong Sub-region Was Rescued

Whole story: <http://news.sohu.com/20060712/n244227773.shtml>

July 12, 2006 the Sohu News

Dr Susu, who is the manager of the UN Inter-Agency Project (UNIAP) on Human Trafficking in the Greater Mekong Sub-region, said that the hundreds of thousands of person trafficked were rescued and delivered safely during the five years efforts of the six countries in the National

COMMIT Meeting* held on July 12, 2006. The UNIAP was established in June 2000 to facilitate a stronger and more coordinated response to human trafficking in the Great Mekong Sub-region including Cambodia, China (special in Yun Nan and Guang Xi), Lao PDR, Myanmar, Thailand and Vietnam. It brings together six governments, thirteen UN agencies and eight international NGO and eight International NGOs.

It was reported, the 5th Senior Official Meeting (SOM5) and the second Inter Ministerial Meetings (IMM2) will be held in Beijing of China next year.

*: COMMIT: COordinated Mekong Ministerial Initiative against Trafficking.

Fighting against cross-border Crimes Reached Great Achievement between Chinese and Vietnam Police Collaborative Action

Whole story: <http://www.fzkb.cn/news/20060713/fz3b/013830.htm>

July 13, 2006 the Law News

The Dongxing and Mongcai were neighbour cities separated by the border between China and Vietnam. For their unique geography environment and complicated social security system, the crimes of the serious barbarically rob, steal, drug selling, smuggle and trafficking in persons were rampant. All of cases intruded social stabilization in these areas.

Since 1996, the cooperation mechanism was established between Chinese and Vietnam police. At least 10 cases would be uncovered under cross border protocols

Uncle Trafficked Nephew through Five Intermediaries with 5000 Profit

Whole story: <http://news.sina.com.cn/s/2006-07-01/10559345670s.shtml>

July 15, 2006 the Sina.Net

Presently the police of Zhaoqing city uncovered a trafficking crime, what so impressive was that the trafficker was the trafficking child's uncle Lin. As Lin confessed he had sold his nephew though five intermediaries just because he gambled away all his money.

Trafficked away from Mom for 9 Years, the Kid Kept Crying faced his Strangeness

Mom

Whole story: <http://news.sina.com.cn/s/2006-07-01/10559345670s.shtml>

July 15, 2006 the Xinhua Net

A nine years old boy got back to blood parents with the help of Xinmi police in Henan province. Surprisingly the little kid clutched to the foster parents unwilling back to his blood parents.

His blood father Tu came from Shehong city of Sichuan. In 1997, his four monthes old infant was taken away by Hu Jianguo for debt of 50 RMB and sold 6500 RMB to others.

After finding their kid was sold the couple Tus called the police who set about immediately and finally found the trafficked kid nine years later.

Police Crack Trafficking of Polish Worker

Whole story: <http://thescotsman.scotsman.com/index.cfm?id=1047962006>

July 19, 2006 The Scotsman

ITALIAN authorities freed about 100 Poles living in virtual slavery early yesterday as police in Italy and Poland arrested 25 people in a joint operation targeting a human trafficking ring that supplied farm workers to Italy.

Giuliano Amato, Italy's interior minister, praised the co-operation between Italian and Polish police in fighting "an extremely serious crime that strikes the weakest people."

大湄公河次区域解救了成千上万被拐卖人口

全文: <http://news.sohu.com/20060712/n244227773.shtml>

2006年7月12日 搜狐新闻

新华网北京7月12日电(记者崔清新 刘晓莉)联合国机构间大湄公河次区域反拐项目经理舒舒·塞图12日在北京召开的“大湄公河次区域合作反对拐卖人口”工作会议上表示,2001年,由大湄公河次区域包括柬埔寨、越南、老挝、泰国、缅甸和中国(主要在广西和云南)6个国家政府、13个联合国机构和8个国际非政府组织共同参与成立了“联合国机构间大湄公河次区域反拐项目”以来的5年中,在6个成员国的共同努力下,有成千上万被拐卖人口被解救并被安全送返。

据悉,大湄公河次区域反对拐卖人口第五次高官会将于2007年在北京召开。

中越警方协作打击跨国犯罪成效显著

全文: <http://www.fzkb.cn/news/20060713/fz3b/013830.htm>

2006年7月13日 法制快报

本报东兴讯 东兴市与越南芒街市地处边境一线,地理环境特殊,社会治安形势复杂,境内外许多不法分子相互勾结,大肆进行抢劫、抢夺、盗窃、贩毒、走私、拐卖妇女等违法犯罪,严重影响中越边境地区的社会治安稳定。自1996年中国东兴与越南芒街警方建立会晤机制,双方开通警务合作“绿色通道”,成立打击跨国拐卖妇女儿童执法合作联络办公室和打击跨边境禁毒执法合作联络办公室两个合作联络办公室,建立包括打击跨国拐卖妇女儿童机制在内的“五项”合作机制。近几年来,每年东兴警方与芒街警方协作破重大案件都在10起以上,对杀人等重大案件嫌疑人逃过对方境内的,双方都不遗余力积极配合抓捕并及时移交。

表舅卖亲外甥还赌债 经5名中间人获利5000元

全文: <http://news.sina.com.cn/s/2006-07-01/10559345670s.shtml>

2006年7月15日 新浪网

时报讯(记者刘妍 通讯员龚宣)记者昨日获悉,近日,肇庆警方侦破一宗拐卖儿童案,最让人诧异的是,拐卖辉仔的不是别人,而是辉仔的亲表舅林某某。据林某某交待他先后通过了五名中间人将自己的外甥辉仔卖出去,卖自己外甥的原因很简单,仅仅是因为自己赌博输了钱。

发现辉仔不见后，其家人报警。根据案情分析，失踪小孩辉仔的表舅林某某有重大作案嫌疑，7月3日下午经过连续50多小时伏击，专案组将林某某抓获。后兵分两路，其中一路抓获其余几名中间人，另一路在清新县太平镇某村的买主家成功解救辉仔。

被拐卖9年回到母亲怀中 妈妈太陌生孩子哭不停

全文：http://www.ha.xinhuanet.com/add/meiti/2006-07/15/content_7520698.htm

2006年7月15日 新华网

新华网河南频道7月15日讯 河南商报报道：（记者李蔚）一个被拐卖9年的男孩，在新密市公安局的帮助下，昨日终于回到了亲生父母身边，可男孩却拉着养父母的手不松开……

男孩的亲生父亲涂福奇，来自四川射洪县，1997年在新密打工的涂福奇因借一起打工的胡建国50元钱，被胡建国抱走刚出生四个月的孩子，以6500元卖给他人。

发现孩子被抱走后涂福奇夫妇到新密市公安局牛店派出所报案，警方正式立案调查，直到前几天才接到新密市公安局的电话找到丢失九年的孩子。

警察粉碎对波兰工人的拐卖

全文：<http://thescotsman.scotsman.com/index.cfm?id=1047962006>

2006年7月19日 苏格兰国家报纸网络版

由于意大利和波兰警方联手逮捕了一个向意大利提供农业工人的拐卖人口组织中的25个人，昨天早些时候，意大利官方给与100名被拐卖为奴隶的波兰人以自由。

Giuliano Amato，意大利的内务大臣高度赞扬了意大利和波兰警方在联手破获这件严重伤害弱势群体中的密切合作。

For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest: melissa.stewart@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest: kristy.fleming@undp.org
UNIAP China news digest: uniap.china@gmail.com
UNIAP Lao news digest: phadsada.chanthavong@undp.org
UNIAP Myanmar news digest: ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest: uniap_thai@un.or.th
UNIAP Vietnam news digest: uniapvietnam@vnn.vn

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word 'Subscribe' in the subject line to uniapchina.feng@gmail.com. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found on the China Children's Information Website: <http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP China Office

Address: Room 210, Building 4, No. 28 Donghouxiang, Andingmenwai, Beijing 100011, P.R. China

Tel: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
Fax: (+ 86 10) 6420 3115
Email (general): wan-uniap@sohu.com
Website: www.no-trafficking.org

如您想预订，请回邮件至 wan-uniap@sohu.com，注明预订即可。如果您不希望收到 UNIAP 提供的信息，请在回信中答复“不预订”。

2006 年 3 月 14 日前的中国反拐新闻文摘可在中国儿童信息中心网站上查阅：
<http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP 中国办公室
地址：中国北京安定门外东后巷 28 号 4 号楼 210 室
邮编：100011
电话：(+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
传真：(+ 86 10) 6420 3115
电子邮件 (办公室)：wan-uniap@sohu.com

项目网页：www.no-trafficking.org